
Z A P I S N I K 
sa 13. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 21.12.2022. godine sa početkom u 17,00 sati 
u vijećnici općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđica. Paula Jozipović, g. Ilija Ravlić, gđa. Ivana 
Jakovljević, gđa. Tea Kolčić, g. Velimir Krznar, g. Ivica Gavran, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Ruža 
Miletić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković. 
Izočni: gđa. Violeta Molnar.  
Ostali nazočni:     g. Mato Čičak, općinski načelnik,  
    gđa. Jasna Pleša, voditeljica Odsjeka za proračun i računovodstvo, 
    gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i  
               komunalne djelatnosti, 
    gđa. Marija Čabraja, viša upravna referentica, 
    gđa. Ana Baštijanović, viša računovodstvena referentica, 
    gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića „Medvjedići“, 
    g. Tomislav Masten, direktor Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije, 
    g. Dražen Vlahović, predsjednik Vatrogasne zajednice općine Rugvica, 
    gđa. Mirjana Kirin, tajnica Zajednice sportskih udruga općine Rugvica, 
    g. Igor Đuran, novinar 01 portala. 
Zapisničar: Mira Grebenar. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje da je 
sjednici od 13 vijećnika nazočno 12, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka.  
Predlaže da se sa dnevnog reda skine 4. točka dnevnog reda „Izvješće Pučkog otvorenog učilišta Dugo 
Selo za vremenski period od 01.01.2021. do 31.12.2021. godine“ zbog bolesti ravnatelja, te će se ista 
staviti na dnevni red slijedeće sjednice Općinskog vijeća. Vijećnici se sa prijedlogom slažu, pa se 
nakon glasovanja jednoglasno usvaja  slijedeći  
 

D N E V N I R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća održane 27.10.2022. god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. Izvješće Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije d.o.o., za vremenski period od 
01.01.2021. do 31.12.2021.god., 

4. Izvješće Vatrogasne zajednice Općine Rugvica, za vremenski period od 01.01.2021. do 
31.12.2021. god., 

5. Izvješće Sportske zajednice Općine Rugvica, za vremenski period od 01.01.2021. do 
31.12.2021.god., 

6. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Dječjeg 
vrtića Medvjedići Rugvica, 

7. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog IV. izmjena i dopuna Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica, 

8. IV. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. 
god., 
a) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i 

vodnih građevina za 2022. god., 
b) III. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022.g, 
c) II. izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2022. god., 

9. Proračun Općine Rugvica za 2023. godinu s projekcijama za 2024., i 2025., godinu  
a) Odluka o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu 
b) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i vodnih građevina za 

2023. godinu, 
c) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu, 
d) Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2023. godini, 
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e) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2023. godini, 
f) Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2023. godini, 
g) Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 

Republike Hrvatske za Općinu Rugvica u 2023. godini, 

10. Odluka o ustrojavanju Registra imovine Općine Rugvica, 

11. Odluka o donošenju Plana razvoja Općine Rugvica za razdoblje od 2022.-2028. godine, 

12. Odluka o komunalnom redu Općine Rugvica, 

13. Zaključak o poništenju natječaja za prodaju parcele u poduzetničkoj (radnoj) zoni Rugvica-
sjever (k.č.br. 254/19, k.o. Rugvica), 

14. Zaključak o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u (poduzetničkoj) radnoj zoni 
Rugvica-sjever (k.č.br. 254/19, k.o. Rugvica), 

15. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u 
(poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 254/19, k.o. Rugvica), 

16. Zaključak o isplati božićnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne naknade i 
korisnicima nacionalne naknade, 

17. Zaključak o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2023. godini, 

18. Zaključak o novčanoj pomoći studentima u 2023. godini,  

19. Odluka o sufinanciranju logopedskih tretmana djece predškolske i školske dobi s   
prebivalištem na području Općine Rugvica u 2023. godini, 

20. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente, 

21. Zaključak o novčanoj pomoći učenicima srednjih škola koji istovremeno pohađaju i nastavu 
osnovnoškolskog i srednjoškolskog glazbenog obrazovanja, 

22. Odluka o sufinanciranju kupnje gusaka, purica ili patki na području Općine Rugvica, 

23. Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i 
općinskih vijećnika izabranih s liste grupe birača za razdoblje 01. siječnja 2023.godine do 
31. prosinca 2023.godine,  

24. Plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2023.godinu,  

25. Godišnji plan davanja koncesija za komunalne djelatnosti u 2023.godini, 

26. Odluka o formalnom udruživanju Turističke zajednice općine Rugvica. 
 

Ad. 1. 
Nitko nema primjedbi na zapisnik sa 12. sjednice, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća održane 27.10.2022. godine, prema tekstu u 
prilogu zapisnika. 
  

Ad. 2. 
A) g. Ivica Legin kaže da ima informaciju da postoje zastoji vezani uz parcelu u poduzetničkoj zoni 
koju nudimo za prodaju, a vezano uz izdavanje građevinske dozvole. 
g. Mato Čičak odgovara da su prodane sve parcele, potpisani su ugovori, ali parcelacija nije gotova, te 
nismo dobili sve novce. Sa katastrom i županijskim uredom za prostorno uređenje je pronađen model 
i to je pred rješavanjem. Tu se moraju napraviti dvije ceste kako bi napravili pristup svakoj parceli. 
gđa. Slavica Kalaica još napominje da je sve predano u gruntovnicu i to će odmah biti upisano u 
vlasnički list. 
 
B) gđa. Ruža Miletić pita kad će se kućanstva moći priključivati na kanalizaciju. 
g. Nenad Jakšić odgovara da je ovdje nazočan direktor Vodoopskrbe i odvodnje radi podnošenja 
izvješća za 2021. godinu, te će on odgovoriti na ovo pitanje. 
 
C) g. Željko Vojković postavlja pitanje vezano uz objavu registra ugovora za 2020., 2021. i 2022. 
godinu. 
gđa. Marija Čabraja odgovara da se rade i biti će objavljeni. 
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D) g. Željko Vojković kaže da su krenuli radovi na optičkoj mreži, no ima, informaciju da je ta 
investicija prebačena na drugu općinu. 
g. Mato Čičak odgovara da je općina Rugvica trebala biti pilot projekt, te je to usklađeno i sa Elektrom. 
Čak su se počeli kontaktirati mještani općine da li se žele priključiti, no, problem su bili stupovi jer 
Elektra traži priključenje isključivo na betonske stupove. 
g. Nenad Jakšić još navodi da investicija nije prebačena niti na jednu općinu, već zbog nekih drugih 
problema se optika počela raditi u Dubravi – tamo je daleko više objekata, zgrada, ljudi, gdje se ta 
investicija može puno brže isplatiti. No, općina Rugvica je i dalje u planu, raditi će se dio po dio i tu mi 
ne ulažemo ništa, a Hrvatskom telekomu će se to vratiti putem korisnika koji će se priključivati. 
 
E) g. Ivica Legin predlaže da se sa Županijskom upravom za ceste probaju osigurati sredstva za 
sanaciju županijske ceste koja je u jako lošem stanju. 
g. Mato Čičak odgovara da smo sa ŽUC-om dobili sredstva za sanaciju dionica koje su jako loše, te je 
napisan i natječaj za sve ostale ceste koje nisu obuhvaćene tim sredstvima. 
 
F) g. Željko Vojković predlaže da se ležeći policajci na županijskoj cesti stave na način da se zadovolji 
minimalna brzina vožnje. 
g. Mato Čičak odgovara da je to razrađeno sa županijskim cestama, to se sad projektira, a biti će ih 
dosta. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po ovoj 
točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
U vezi izvješća o poslovanju Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije sjednici je nazočan 
direktor g. Tomislav Masten. Pozdravlja nazočne, napominje da je izvješće opširno i u njemu sve piše, 
te se ukratko osvrće na bitne stvari iz izvješća a to su:  
- završetak kanalizacije na području općine gdje je bilo dosta problema sa izvođačima, te je probijen 
je rok završetka radova,  
- nedostaci u izvedenim radovima koje EURCO mora sanirati, 
- projekt regionalnog vodoopskrbnog sustava koji je uglavnom pri kraju, te je potrebno napraviti još 
oko 400 priključaka, 
- problem sa puknućima cjevovoda, 
- informacija da je vodocrpilište Kosnica završeno. 
g. Mato Čičak kaže da su vijećnicima pojašnjeni problemi koji su se pojavili u realizaciji ovog projekta, 
te da je prijavljena dionica prema Oborovu putem Nacionalnog plana oporavka. 
g. Tomislav Masten potvrđuje da je prijavljen spisak projekata za koje smo zainteresirani, no, što se 
tiče natječaja, tu se nikad ne zna kakav će biti izvođač i nadzor. Nada se kad slijedeći put dođe, da 
neće pitanja o kanalizaciji, odnosno da će ista već biti u funkciji. 
gđa. Ivana Jakovljević postavlja pitanje o priključcima na vodovodnu mrežu. 
g. Tomislav Masten odgovara da je sa 31.10.2022. godine zaključeno zaprimanje zahtjeva za 
besplatan priključak na vodovod, te se do ljeta 2023. trebaju realizirati priključci za cca 400 
kućanstava. 
g. Tomislav Mayer Kralj pita da li imaju u planu raditi nove hidrante tamo gdje je udaljenost između 
hidranata 300 metara. 
g. Tomislav Masten odgovara da su prije 2-3 godine provjereni svi hidranti, te ako Vatrogasna 
zajednica kaže da je hidrant negdje potreban, može se postaviti. 
g. Ivica Legin pita da li se s obzirom na izgradnju ovog novog sustava očekuje smanjenje gubitka 
vode, a s time vezano i smanjenje cijene vode. 
g. Tomislav Masten odgovara da je trenutno situacija takva da se cijena neće dizati, no nije izgledno 
da će se spuštati. Naime, troškovi su sve veći, no, gubici na vodovodnoj mreži nisu preveliki. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije d.o.o., za vremenski period od 
01.01.2021. do 31.12.2021. godine., prema tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 4. 
Izvješće o radu Vatrogasne zajednice za 2022. godinu daje g. Dražen Vlahović, predsjednik 
Vatrogasne zajednice općine Rugvica. Kaže da su u izvješću opisane sve aktivnosti zajednice. 
Napominje da su uštedili znatna sredstva, te su u postupku nabave kamiona u 2023. godini. Ističe da 
su sudjelovali u raznim natjecanjima i događanjima. 
g. Tomislav Mayer Kralj pita da li ima informaciju o vatrogasnom centru u Rugvici. 
g. Mato Čičak se uključuje u diskusiju, te kaže da su obiđene potencijalne lokacije, između ostalog i 
lokacija uz auto cestu gdje je nekada bila benzinska. Počelo se nešto i projektirati – jedan dio bio bi za 
Rukom, jedan za Vatrogasnu zajednicu. Osvrće se i na činjenicu da je u proteklim godinama 
nabavljeno nekoliko vozila, te će još jedno biti nabavljeno, kao što je rekao predsjednik VZ, slijedeće 
godine. Smatra da je opremljenost vatrogastva na cijelom području općine dobra. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Vatrogasne zajednice Općine Rugvica, za vremenski period od 01.01.2021. do 
31.12.2021. godine prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
Izvješće o radu Zajednice sportskih udruga općine Rugvica daje gđa. Mirjana Kirin, tajnica zajednice. 
Pozdravlja sve nazočne, te zahvaljuje svim vijećnicima na podrščci sportu, ne samo u 2021. godini, 
već i u proteklim godinama od kada je ona na čelu zajednice. Nazočnima govori o sportu na području 
općine, o natjecanjima, o uspjesima sportaša i o tome što sport znači za cijelu općinu. Navodi da se 
većina stvari obavlja volonterski, no, svi poslovi oko toga zahtijevaju puno vremena i financija. 
Nakon toga vodi se kratka diskusija vezana uz rasvjetu u sportskoj dvorani gdje g. Emil Majstorović 
smatra da je ista jako loša, a gđa. Kirin kaže da nije primijetila neki problem, osim da imaju malih 
problema sa zvukom i sa svjetlom, ali po danu jer je tada previše osvijetljena. Još se vodi i diskusija o 
dresovima, g. Majstorović kaže da su samo nogometaši dobili dresove, a gđa. Kirin kaže da je za 
nabavu dresova otvorena javna nabava s idejom da se naprave općinski dresovi koji će biti 
prepoznatljivi svugdje. Ostalo se, kaže gđa. Kirin kod toga da na svim dresovima bude roda, no, zbog 
nekih nesuglasica podijeljena je javna nabava na više dijelova. Postupak javne nabave je pripremljen, 
iza Nove godine će biti raspisvianje i nabava. 
g. Ivica Legin postavlja pitanje o načinu rasporedu sredstava prema klubovima. 
gđa. Mirjana Kirin odgovara da postoji kriterijska reaspodjela koja se temelji na dokumentu koji ima 
zajednica. Na temelju bodovanja klubovima se raspoređuju sredstva, bitno je kakvi su troškovi 
natjecanja pojedinog kluba. Kaže da je najveći korisnik nogomet, pa rukomet, pa Taekwondo.  
U diskusiju se, vezano uz način dodjele sredstava, uključuje predsjednik općinskog vijeća, te općinski 
načelnik koji nazočne upoznaje sa uspjesima sportskih klubova. Veseli ga izgradnja sportskog centra 
u sklopu kojeg će biti i dvorana daleko bolja od postojeće.  
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Sportske zajednice Općine Rugvica, za vremenski period od 01.01.2021. do 
31.12.2021. godine prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 6. 
Vezano uz ovu odluku, obrazloženje daje gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića Medvjedići. 
Kaže da se radi o usklađenju sa Zakonom o školskom odgoju, odnosno da se postojeći akt uskladi sa 
zakonom. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Dječjeg vrtića Medvjedići 
Rugvica prema tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 7. 
gđa. Maja Blažević upoznaje nazočne da je ovo jedan od akata koji se donosi iz razloga proširivanja 
dječjeg vrtića. Izmjena je vezana uz članak 3. gdje se definira izbor i imenovanje ravnatelja na 5 
godina. Također zahvaljuje u ime cijelog tima Dječjeg vrtića općinskom vijeću i općinskom načelniku 
na podršci. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog IV. izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 8. 
g. Ilija Ravlić, član Odbora za financije i proračun upoznaje nazočne da je održana sjednica Odbora, te 
da Odbor jednoglasno predlaže Općinskom vijeću da donese IV. Izmjene i dopune proračuna za 2022. 
godinu sa svim pripadajućim aktima.  
Kraće obrazloženje daje općinski načelnik, g. Mato Čičak. Kaže da se radi o tome da nisu ostvareni 
neki veći prihodi prvenstveno od prodaje poljoprivrednog zemljišta, te prihodi od kapitalnih pomoći 
gdje nisu realizirani veliki projekti – izgradnja poduzetničkog inkubatora, kulturni centar u Rugvici, 
izgradnja sportskog centra i još neki veći projekti.  Isti se planiraju ostvariti u slijedećoj proračunskoj 
godini. Nazočnima pojašnjava da su isti stavljeni u proračun iz razloga mogućnosti javljanja na 
eventualne natječaje. 
gđa. Ruža Miletić pita koliko je ostvarenje prihoda, odnosno rashoda u 2022. godini. 
g. Mato Čičak odgovara da su prihodi ostvareni sa 38%, a rashodi 35%. 
gđa. Ruža Miletić kaže da je i prošle godine ukazivala na to da se nerelno planira preveliki proračun 
bez obzira i na obrazloženje da se to radi zbog javljanja na natječaje. Želi reći da bi sve to shvatila da 
je realizacija barem 50%, ali sve ispod toga je nerealno i izgleda joj kao lista želja koja se prepisuje iz 
godine u godinu. 
g. Mato Čičak ponovno obrazlaže kakva je procedura vezana uz mogućnost javljanja na natječaje. 
Ponovno navodi koje sve velike stavke nisu realizirane, kaže da se ne radi o listi želja, već o tome da 
je puno toga započeto i trebalo bi se i završiti. Još ističe da se vjerojatno niti u 2023. godini proračun 
neće ostvariti, jer se sigurno nećemo niti prijaviti na sve natječaje. 
gđa. Ruža Miletić kaže da razumije namjeru, ali očekuje veću realizaciju proračuna. 
g. Željko Vojković postavlja pitanje u vezi uređenja vatrogasnih domova, neki su ostali u proračunu, 
da li će to biti realizirano. Također pita i za projekt rušenja stare škole u Nartu. 
g. Mato Čičak odgovara da smo u vezi rušenja stare škole došli sa projektima iz Doma zdravlja 
Zagrebačke županije, shvatili da je to teško realizirati pa je ostavljena opcija stare škole i rušenje, sve 
s obzirom na to kakav će se natječaj pojaviti. 
gđa. Slavica Kalaica govori o projektu INTER REG koji nije prošao i zaključeno je, ako bi mi gradili 
novi dom zdravlja, ne bi sve mogli ubaciti u te gabarite, ne bi dobili dovoljnu površinu za sve što smo 
tu htjeli staviti. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 9 glasova “za” i 3 
“suzdržana” glasa donosi 
IV. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godine, 
te 
a) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i vodnih 
građevina za 2022. godinu, 
b) III. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. 
godinu, 
c) II. izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu, 
sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 9. 
g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne da je Odbor za financije i proračun dao prijedlog vijeću, nije stigao 
niti jedan amandam, te se vijećnici mogu držati onoga što piše u prijedlogu proračuna za 2023. 
godinu.  
g. Ilija Ravlić, član Odbora za financije i proračun upoznaje nazočne da je održana sjednica Odbora, te 



 6 

da Odbor jednoglasno predlaže Općinskom vijeću da donese Proračun općine Rugvica za 2023. 
godinu sa svim pripadajućim aktima. 
Kraće obrazloženje proračuna daje općinski načelnik, g. Mato Čičak. Osvrće se na bitne stavke 
proračuna, odnosno važne projekte koji se planiraju ostvariti u 2023. godini. Također pojašnjava 
stavke za koje je prijedlog dala gđa. Ruža Miletić, odnosno na koji su način one planirane, i u kojem su 
dijelu usvojene, a radi se uglavnom o socijalnim stavkama proračuna. 
g. Nenad Jakšić poziva nazočne na diskusiju. 
g. Ivica Legin ističe da je dio nekih stvari koje je on predlagao usvojeno, sve kapitalne projekte 
podržava, te apelira na jedno kvalitetno igralište u Trsteniku. 
g. Mato Čičak odgovara da je općina spremna kupiti tamo zemljište, ali rijetki su vlasnici zemljišta koji 
bi za sredstva koja je općina u mogućnosti platiti, to zemljište prodala. 
Nakon toga vodi se kraća diskusija vezana uz sufinanciranje prehrane učenika Osnovne škole Rugvica 
u kojoj sudjeluju gđa. Ruža Miletić i Mato Čičak.  
gđa. Ruža Miletić još iznosi i svoju zamjerku proračunu u smislu da postoji nesrazmjer kod planiranja 
određenih stavaka jer su važne stvari planirane isto kao i puno nevažnije. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 9 glasova “za” i 3 
“suzdržana” glasa donosi 
 
Proračun Općine Rugvica za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu, te 
a) Odluku o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu, 
b) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i vodnih građevina za 2023. godinu, 
c) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu, 
d) Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2023. godini, 
e) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2023. godini, 
f) Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2023. godini, 
g) Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 
Hrvatske za Općinu Rugvica u 2023. godini, 
sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 10. 
gđa. Marija Čabraja upoznaje nazočne da smo ovom odlukom službeno započeli postupak 
ustrojavanja registra imovine. Osim toga, ovo nam je zakonska obveza i po nalazu revizije. 
g. Mato Čičak kaže da smo po nalazu revizije skoro sve izvršili i sad smo u postupku izrade ovog 
registra. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o ustrojavanju Registra imovine Općine Rugvica prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 11. 
O planu razvoja općine za period od 2022. do 2028. godine nazočne upoznaje gđa. Marija Čabraja. 
Kaže da je jedna od zakonskih obveza kategorizacija planova. Ovaj sada je na period od 7 godina, te 
moli nazočne, ukoliko su uočili kakvu grešku, da na nju ukažu, jer se ovaj plan donosi za jedan duži 
period. 
g. Emil Majstorović kaže da su spomenuti neki sportski klubovi koji više ne postoje. 
gđa. Ruža Miletić pita na koji će se način imenovati lokalni koordinator koji ima obvezu izvještavanja 
jednom godišnje. 
gđa. Marija Čabraja odgovara da će to biti netko od zaposlenika. 
gđa. Ruža Miletić kaže da nju zabrinjava smanjenje broja stanovnika u odnosu na 2011. godinu i 
smanjenje visokog obrazovanja na području općine. 
g. Mato Čičak kaže da prema popisu stanovništva imamo 7200 stanovnika, što predstavlja pad broja 
stanovnika, a po policijskim podacima imamo 8800 stanovnika. Još navodi da se na području općine 
gradi mnogo kuća što znači da nam dolaze novi stanovnici i nije točno da s brojem stanovnika idemo 
prema dolje. U prilog tome je i podatak o visini poreznih prihoda koji rastu iz godine u godinu. 
g. Nenad Jakšić napominje, što se tiče studenata, općina je proteklih godina izdvajala jako puno 
sredstava za učenike i studente. Kaže da podršku općine imaju svi, što će se vidjeti iz slijedećih točaka 
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dnevnog reda. 
gđa. Ivana Jakovljević ističe problem koji se pokazao kod popisa stanovništva, naime, puno se ljudi 
odbilo popisati, što ona zna, jer je radila kao koordinator u popisu. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o donošenju Plana razvoja Općine Rugvica za razdoblje od 2022.-2028. godine prema tekstu u prilogu 
zapisnika.  

 
Ad. 12. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da smo imali dosta problema sa komunalnim redom na području 
Općine Rugvica, sad smo usklađeni sa svim zakonskim aktima. U odluci su i upute za naše komunalne 
redare da pravilno postupe kod određenih prekršaja. 
gđa. Marija Čabraja nazočne upoznaje sa nadopunom koja im je dostavljena prije početka sjednice. 
g. Emil Majstorović kaže da je ljut na neke poljoprivrednike koji obrađuju zemlju po najvećoj kiši i 
onda sa traktorom punim blata izađu na cestu i sve blato istresu na cestu. Pita da li se u vezi toga 
nešto može poduzeti. 
g. Nenad Jakšić odgovara da je to obuhvaćeno ovom odlukom. 
g. Mato Čičak još navodi da po potrebi komunalni redar može pozvati policiju. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o komunalnom redu Općine Rugvica prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 13. i Ad. 14. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se radi o tome da prethodno raspisani natječaj nije realiziran, a 
postoji zainteresiranost, pa se sada predlaže da se natječaj poništi i raspiše novi. 
Ad. 13. Nitko se nije javio za diskusiju za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o poništenju natječaja za prodaju parcele u poduzetničkoj (radnoj) zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 
254/19, k.o. Rugvica) prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 
Ad. 14. Nitko se nije javio za diskusiju za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 
254/19, k.o. Rugvica). 
 

Ad. 15. 
gđa. Ivana Jakovljević, predsjednica Odbora za izbor i imenovanja daje izvješće po ovoj točci 
dnevnog reda. Upoznaje nazočne da se Odbor sastao i donio zaključak da se u Povjerenstvo imenuju 
Gavran Ivica, Jozipović Paula, Ravlić Ilija, Mayer Kralj Tomislav i Kolčić Tea. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u (poduzetničkoj) 
radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 254/19, k.o. Rugvica). 
U Povjerenstvo za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-
sjever (k.č.br. 254/19, k.o. Rugvica) imenuju se Gavran Ivica, Jozipović Paula, Ravlić Ilija, Mayer Kralj 
Tomislav i  Kolčić Tea. 

 
 

Ad. 16. 
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Po ovoj točci dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovnja 
jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o isplati božićnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne naknade i korisnicima 
nacionalne naknade prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 17. 
g. Emil Majstorović predlaže da se zaključak izmijeni na način da se za prvo i drugo dijete daje po 
5.000,00 kuna, a za treće i svako daljnje po 7.000,00 kuna. 
Članovi Općinskog vijeća s prijedlogom se slažu, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2023. godini sa predloženom izmjenom. 
 

Ad. 18. 
Po ovoj točci dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o novčanoj pomoći studentima u 2023. godini prema tekstu u prilogu zapisnika. 
  

Ad 19. 
Po ovoj točci dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o sufinanciranju logopedskih tretmana djece predškolske i školske dobi s prebivalištem na području 
Općine Rugvica u 2023. godini prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 20. 
Po ovoj točci dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 21. 
Po ovoj točci dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o novčanoj pomoći učenicima srednjih škola koji istovremeno pohađaju i nastavu osnovnoškolskog i 
srednjoškolskog glazbenog obrazovanja prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 22. 
Po ovoj točci dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o sufinanciranju kupnje gusaka, purica ili patki na području Općine Rugvica prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 

 
Ad. 23. 
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Vezano uz ovu točku dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon 
glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i općinskih vijećnika 
izabranih s liste grupe birača za razdoblje 01. siječnja 2023. godine do 31. prosinca 2023. godine 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 24. 
gđa. Marija Čabraja navodi da se ovaj plan donosi koncem svake godine za narednu godinu. 
g. Emil Majstorović predlaže da se, ukoliko ima slobodnih zemljišta u vlasništvu općine, daju mladim 
obiteljima za izgradnju kuće. 
g. Mato Čičak smatra da je prijedlog dobar, samo treba razmisliti u kojem dijelu općine bi to bilo, a 
također vidjeti da li se može povoljno kupiti kakva parcela. 
g. Ivica Legin smatra da više smisla ima u dijelu općine gdje je manje stanovnika. Predlaže i da im se 
smanji komunalni doprinos kod izdavanja građevinske dozvole.  
g. Mato Čičak odgovara da mi tu mjeru već imamo i primjenjujemo. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 
Plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2023. godinu prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 25. 
gđa. Marija Čabraja upoznaje nazočne da se ovaj plan donosi svake godine, s tim da za 2023. godinu 
nisu predviđene nikakve koncesije. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 
Godišnji plan davanja koncesija za komunalne djelatnosti u 2023. godini prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 26. 
g. Mato Čičak kaže da naša Turistička zajednica ima prihod od poduzetnika s područja općine Rugvica 
koji bi prihod inače išao u županijsku Turističku zajednicu da nema naše. Ta sredstva koristimo za 
razne manifestacije na području općine. Svaka turistička zajednica treba imati ravnatelja, te nam je 
naloženo da ili imenujemo ravnatelja ili da zatvorimo turističku zajednicu. Sada je prijedlog da se 
udruže općine Rugvica i Brckovljani, te grad Dugo Selo, te bi podijelili troškove zaposlenih, a prihod 
koji se odnosi na općinu Rugvica, išao bi u općinu Rugvica. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o formalnom udruživanju Turističke zajednice Općine Rugvica prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 
 
Na kraju sjednice predsjednik Općinskog vijeća i općinski načelnik svima nazočnima zaželjeli su 
miran i blagoslovljen Božić i sretnu novu godinu.  
 
Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 19,40 sati. 

 
KLASA: 021-05/22-01/23 
URBROJ: 238/26-22-2 

 
 

Zapisničar:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 
                                         

Mira Grebenar          Nenad Jakšić 


